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متن پرسش

با سلام: با توجه به اینکه با خروج آمریکا از تعهداتش نسبت به برجام تحلیلهای متفاوتی هست و

نیاز است که جنابعالی با نظر به معنای حضور تاریخی انقلاب اسلامی موضوع را روشن کنید، نظرتان

در این رابطه چه میباشد؟ آیا این را یکی از امتیازات نظام اسلامی میدانید که دشمن استکباری

نمیتواند نسبت به تعهداتش نسبت به این نظام پایبند باشد؟ یا این به جهت ضعف نظام است که

دشمن، تعهدات خود را نسبت به نظام، به چیزی نمیگیرد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اگر با دقت به موضوع بنگریم، این حرکت خبر از آن میدهد که حقیقتاً

آنها متوجهی حضور تاریخی انقلاب اسلامی شدهاند و معنای این حضور را که عبارت است از تقابل

جدّی نظام اسلامی با استکبار، خوب درک میکنند. و لذا میبینند که در هر صورت این انقلاب اسلامی

که دارد خود را در این تاریخ روز به روز معنا میکند و آن نحوه محدودیتها، مانعِ حضور آن نشده

است. میماند که ما این موضوع را یعنی تقابل هرچه شدیدتر نظام استکبار با خود را چگونه تحلیل

ا رَأَ کنیم. ابتدا نظر جنابعالی را به آیهی 22 سورهی احزاب معطوف میکنم که میفرماید: «وَ لَمَّ

هُ وَ رَسُولُهُ وَ ما زادَهُمْ إِلاَّ إيماناً وَ تَسْليماً» هُ وَ رَسُولُهُ وَ صَدَقَ اللَّ الْمُؤْمِنُونَ الأْحَْزابَ قالُوا هذا ما وَعَدَنَا اللَّ

مؤمنان وقتى احزاب را یعنی اتحاد جبههی کفر را در مقابل خود ديدند، گفتند: «اين همان است كه

خدا و رسولش به ما وعده داده، و خدا و رسولش راست گفته اند!» و اين موضوع جز بر ايمان و

تسليم آنان نيفزود. زیرا متوجه شدند حضرت حق میخواهد این تقابل به اوج خود برسد.

 باز در این رابطه به آیهی 173 سورهی آلعمران نظر کنید که میفرماید: «الَّذينَ قالَ لَهُمُ النَّاسُ إِنَّ

هُ وَ نِعْمَ الْوَكيلُ» اين مؤمنین كسانى النَّاسَ قَدْ جَمَعُوا لَكُمْ فَاخْشَوْهُمْ فَزادَهُمْ إيماناً وَ قالُوا حَسْبُنَا اللَّ

بودند که وقتی در جنگ احد مسلمانان به ظاهر شکست خوردند و تعداد زیادی از آنها مجروح

گشتند، با اینکه دشمن جبهه را رها کرده و رفته بود به آنها خبر رسید که بناست دشمن دوباره حمله

کند؛ پس خوب است که بترسید و کمی کوتاه بیاد - و آنها برعکس، بنا به آیات قرآن: - اين سخن،

بر ايمانشان افزود؛ و گفتند: خدا ما را كافى است؛ و او بهترين حامى ماست. و لذا با همان بدنهای

مجروح دشمن را تعقیب کردند و دشمن که با چنین صحنهای روبهرو شد، از ادامهی جنگ منصرف

هِ وَ فَضْلٍ لَمْ يَمْسَسْهُمْ سُوءٌ» پس آنها به گشت. و قرآن در ادامه میفرماید: «فَانْقَلَبُوا بِنِعْمَةٍ مِنَ اللَّ

نعمت الهی از صحنه برگشتند و فضل الهی آن هم فضلی که بر آن هیچگونه بدی و سختی نبود، به



آنها رسید.

همهی اینها حکایت از آن دارد که اگر جبههی توحیدی در تاریخ به میان آید، خداوند شرایط هرچه

تقابل و جداشدن آن جبهه را در مقابل نظام استکباری میگشاید و جریان اخیر یعنی کار ترامپ،

حکایت جاریشدن آن سنت است تا انقلاب اسلامی معنای حضور تاریخی خود را هرچه بیشتر در عالم

تثبیت کند. میماند که ما این حرکت را وعدهی الهی برای پیروزی جبههی حق بدانیم.

راستی! اگر مقام معظم رهبری«حفظهاالله» از قبل مشخص نکرده بودند که ما به آمریکا اعتماد نداریم،

حال که این قضیه روشن شد، ما احساس شکست نمیکردیم؟! به آن معنا که به آمریکا اعتماد کرده

باشیم و حال ایشان به اعتماد ما خیانت کرده باشد؟ و به همین جهت ما امروز در واقع با کاری که

ترامپ کرد، احساس پیروزی میکنیم. پیروزی از آن جهت که مشخص شد ما از ابتدا این مسئله را

پیشبینی میکردیم و در دامی که آنها برای ما پهن کرده بودند تا با صد امید با آنها به مذاکره

بنشینیم و سپس آنها زیر میز بزنند؛ نیفتادیم. و آیا این همان معنای سخن حضرت روح االله

«رضوانااللهتعالیعلیه» که روح این تاریخ را به خود برگرداند، نیست که فرمود: «پشتیبان ولایت فقیه

باشید تا به شما آسیبی نرسد» آسیبی بزرگتر از آن میتوان تصور کنیم که ملتی به آمریکا امید ببندد و

آن به اعتماد آنها خیانت کند؟! ولایت فقیه ما را از چنان عرصهی شکستی نجات داد. موفق باشید

 

 


